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追虹
Chasing the Rainbow

for alto saxophone and piano

(2019)

郑恩哲

Enzhe Zheng



作品介绍

- 震音记号要求吹奏者在音高上发出类似滚动的的声音

- 咆哮记号要求吹奏者在演奏时结合喉咙后部唱歌、哼鸣或咆哮所发出的音色

- 舌拍音记号要求吹奏者在吹奏该音高时运用舌头拍打产生一种击打的声音：第一种不需要

发出音高，只需要发出柔和、干燥的敲击声；第二种要求发出指定音高

- Flutter: give a rolling R sound with the tone played.

- Growling: sing, hum, or growl with the back of the throat while playing.

- Slap tonguing: violently release the tongue that attached, creating a 'slap' sound 

 i.  “woodblock” slap (unpitched) requires the player to make soft, dry and percussive sound

    ii. melodic slap requires the player to attack with the assigned pitches.

Chasing the Rainbows is a duo composition for alto saxophone and piano. The music  is in an arch-like 

structure that refers to the shape of a rainbow. I want to describe the picture of someone who is trying 

to pusuit the rainbow which is newly emerged.  The music expresses the hope for a better future. 

 (The duration of the composition is about 7 minutes and 15 seconds)

Notation

演奏说明

       《追虹》意为“追逐彩虹”，是一首为中音萨克斯与钢琴而作的室内乐作品，其音乐结

构是为拱形，如同彩虹一般，描写了彩虹的显现与追逐彩虹的音乐场景与内容，表达了对未

来美好的期盼。（作品总时长约为7分半钟）

Introduction
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